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Krobia, dnia 7 października 2015 r. 

 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XI/2015 

 

                                   z   XI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  30 września 2015 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 

                   godzina zakończenia:   19.30  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14  radnych, 

nieobecny  Dawid Szpruta.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 

 

Porządek obrad sesji :   

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                 

26 sierpnia 2009 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej                  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia,  

b) zmiany Uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca                         

2011 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności                    

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu                      

ich pobierania, 

c) zmiany Uchwały Nr XLIII/297/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                      

27 kwietnia 2006 r. w sprawie sprawienia pogrzebu przez Gminę Krobia,  

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                            

w Chumiętkach,  
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e) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od Polskich Kolei Państwowych Spółki 

Akcyjnej nieczynnej linii kolejowej, 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                       

w Żychlewie,  

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  

           h)  uchylenia Uchwały Nr V/35/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca                       

2015 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu,  

            i)   zmiany Uchwały Nr III/16/2014 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 29 grudnia 

2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krobia  na lata 2015 - 2025, 

j)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015.  

9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2015 roku. 

      10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      11. Wolne głosy i wnioski. 

      12. Zakończenie. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.    

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny 

radny Dawid Szpruta, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z X sesji.    
      Protokół z X sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : odpowiedzi udzielono bezpośrednio na ostatniej sesji natomiast radnej 

P.Wajnert udzielono odpowiedź odnośnie oznakowania drogi Grabianowo – Krobia                      

ul. Dworcowa, podjęto działania w tym zakresie, prawidłowe oznakowanie zostanie 

zamontowanie. 
      
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     L. Bem :1. Sprawa dotyczy progów zwalniających na ul. Grunwaldzkiej, które zostały 

obluźnione, czy celowo ktoś je rozkręcił. Proszę o  interwencję o prawidłowy ich montaż. 

     2. Temat związany jest skrzyżowaniem ulic Szkolnej i Placu Kościuszki. Kiedyś                           

ul. Szkolna była podporządkowaną do Pl. Kościuszki, przy obecnym braku oznakowaniu 

trudne jest poruszanie się w tym rejonie.  

     3. Lampa ledowa solarna nowo założona na ul. Odrodzenia nie świeci, na pewno nie 

poleciłbym montowania jej w innych miejscach, ponieważ nie funkcjonuje prawidłowo. 

Przy planowanej inwestycji proponuję wymianę tego oświetlania.  

     J. Mikołajczak: 1. Czy możliwe jest uśnięcie korzeni drzew z terenu przy świetlicy                            

w Chwałkowie? Usunięto 40 topoli i korzenie wypuszczają odrosty. W ciągu najbliższych 

tygodni planowane są nowe nasadzenia i uważam, że należałoby rozważyć usunięcie 

korzeni, ponieważ zniszczyć mogą nowe drzewa.  
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     2. Czy wiadomo o decyzjach przeniesienia wiaty przystankowej w Chwałkowie na teren 

przy Dworcu PKP. Na zebraniu wiejskim podjęto uchwałę o jej przeniesieniu, a zbliża się 

koniec roku i konieczne byłoby zamknięcie tego tematu z uwagi na mieszkańców 

oczekujących na transport.  

     M. Duda: 1. Temat związany jest z drogą powiatową, bezpieczeństwem przejścia dla 

pieszych przy ul. Kobylińskiej. Rodzice dzieci uczęszczających do tej szkoły oraz dyrektor 

zwracali się o skierowanie do zarządcy drogi  rozważenie przesunięcia pasów tego przejścia 

zlokalizowanego przy zakręcie, co stwarza zagrożenie przy wjeździe pojazdów na teren 

szkoły. Również przy skręcaniu autobusów bliskość tego przejścia stwarza zagrożenie. 

Propozycja rodziców o przesunięcia tego przejścia o 20 m w stronę rynku. 

     2. W poprzedniej kadencji składałem interpelację, którą najprawdopodobniej p. Burmistrz 

skierował do Parafii Rzymskokatolickiej o utwardzenie parkingu między  apteką                            

a bankiem przy ul. Powst. Wlkp. Istnieje tam dość spory wjazd, bardzo dużo aut tam 

parkuję a teren jest nierówny.  Można by zwrócić się go Parafii z wnioskiem o 

wyasygnowanie środków na utwardzenie tego terenu.     

     J. Gałęzewski : 1. Przy drodze powiatowej Krobia – Pudliszki zarośla zasłaniają widoczność 

szczególnie przy stawie  oraz skręcie w ulicę Poniecką, co bardzo duże niebezpieczeństwo.  

Nadmieniam, że wielokrotnie w tym miejscu zdarzały się kolizje.                                                          

2. Ponawiam temat malowania pasów przy skrzyżowaniu  ulic Fabrycznej i Wjazdowej                   

w Pudliszkach.  

     G. Skrobała : 1. Sprawa związana jest z remontem dróg powiatowych, poważnych, nie 

łatania dziur tylko generalnych remontów dróg. Czy Powiat Gostyński posiada opracowanie 

– harmonogram remontów dróg, ponieważ dwa lata temu prowadzący wówczas te sprawy    

p. Jerzy Ptak wg jego wypowiedzi w roku 2015 miał rozpocząć się remont drogi od 

Gogolewa przez Niepart od Gminy Miejska Górka. Niestety ten rok zbliża się ku końcowi i 

o tym remoncie nie ma mowy, dlatego też należałoby się zapytać jaka kolejność, jakie losy 

są tych dróg. Odcinek ten dość znaczy jest w stanie krytycznym i wymaga jednak podjęcia 

działań rozpoczęcia jego gruntownej naprawy.  

     2. Przy drodze powiatowej od Gminy Pępowo wykonano niewielki odcinek wycinki 

krzewów. Zwracam się z zapytaniem kiedy będzie jej kontynuacja. Wg informacji  Powiatu 

środki są, a w dalszym ciągu dalszy odcinek do drogi po obu stronach zarośnięty jest 

krzewami w kierunku Dębiny,  nie przejezdny.   

     3.  Temat dotyczący uszkodzeń po zakładanych światłowodach zgłaszałam już wiosną. 

Firmy, które to montowały miały pojawić się aby wszystkie uszkodzenia zniwelować. 

Niestety okres ten minął, za chwilę jesień a na razie nikt się nie zjawił, a są ogromne ubytki 

w chodnikach i jezdni.    

      R. Szulc : 1. Mieszkańcy Chumiętek zgłaszają problem kratek kanalizacji, które wykonano 

przy realizacji nowej nawierzchni. Natomiast zapchanych kratek nie było możliwości 

oczyszczenia. W sierpniu firma dokonywała częściowo ich czyszczenia. Prośba o podjęcie 

działań w tej kwestii.  

     2. Kielka lat temu dokonano wymiany barierki przy stawie w Potarzycy od strony  wjazdu 

od Krobi. Pozostał do wykonania jeszcze znaczy odcinek od strony Chwałkowo. Bariery są 

bardzo zniszczone i przechylone. Planowany jest remont drogi w kierunku Chwałkowa, 

dlatego  prośba aby przy realizacji tej inwestycji zwrócić uwagę na konieczność ich 

uzupełninia we wskazanym miejscu.  
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     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                         

w okresie międzysesyjnym. 

 

23.08 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystych obchodach Dni Krobi.                                  

26.08 – wraz z radnymi Dawidem Szprutą i Hieronimem Urbańskim uczestniczyłem                                            

w spotkaniu z delegacją z gminy Sędziszów w woj. świętokrzyskim, która przyjechała do 

naszej gminy w celu zapoznania się z procesem powstania Farmy Wiatrowej Krobia 

Południe. 

01.09 – radna Renata Szulc reprezentowała Radę Miejską w Krobi podczas uroczystości 

rozpoczęcia roku szkolnego 2015/2016 w Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum                       

w Krobi.                                                                                                                                                             

01.09 – radni Krzysztof Perdon, Hieronim Urbański i Mariusz Duda uczestniczyli                              

w gminnych uroczystościach uczczenia ofiar II wojny światowej.                                                                   

W miesiącu wrześniu radni uczestniczyli w zebraniach wiejskich, podczas których 

podejmowane były uchwały dot. planowania funduszu sołeckiego na 2016 rok.                                      

13.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w V Festiwalu Tradycji i Folkloru w Domachowie.          

15.09 – wraz z radnymi Dawidem Szprutą i Janem Mikołajczakiem                                  

uczestniczył w konsultacjach społecznych w ramach przygotowania                                            

Lokalnej Strategii Rozwoju LGD Gościnna Wielkopolska.                                                                                                                          

17.09 – w związku z Rocznicą Ofiar Katyńskich radni uczestniczyli w Pudliszkach                            

w uroczystej mszy świętej i złożyli kwiaty pod pomnikiem Ofiar Katyńskich.                                     

18.09 – radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w „IV Senioriadzie Rokosowo 2015”, 

zorganizowanej przez Uniwersytet Trzeciego Wieku w Krobi.                                                         

19.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystym otwarciu nowo wybudowanej 

strzelnicy miejskiej oraz obchodach 10-lecia reaktywacji Bractwa Kurkowego w Krobi.                      

19.09 – wraz z radnymi Leszkiem Włodarczykiem, Renatą Szulc i Pauliną Wajnert 

uczestniczyłem w I Biesiadzie KGW Gminy Krobia w Pudliszkach.                                                       

21.09 – radni Dawid Szpruta i Henryk Busz uczestniczyli w roboczym wyjeździe do 

schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju w gminie Śrem.                                                               

23.09 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi.                              

23.09 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 

opinii dot. projektów uchwał na XI sesję Rady Miejskiej w Krobi oraz omówienia spraw 

bieżących.                                                                                                                                                

23.09 – wraz z radnymi Mariuszem Dudą i Jerzym Gałęzewskim uczestniczyłem                              

w posiedzeniu zespołu ds. „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia na lata 2015-

2022” w celu omówienia założeń do „Lokalnego Programu….”.                                                            

28.09 – odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w celu omówienia spraw bieżących.                

29.09 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania opinii 

Komisji dot. projektów uchwał na XI sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 

bieżących.                                                                                                                                              

29.09 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów uchwał 

na XI sesję Rady Miejskiej w Krobi.    

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu. 
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J. Mikołajczak : przedstawiono w informacji o dofinansowaniu klubu sportowego                            

w Pudliszkach. Czy Klub Sokół Chwałkowo takiego wniosku nie składał? 

Burmistrz : Rada podjęła uchwałę o zwiększeniu środków na dotację dla klubów 

sportowych. W związku ze złożonym wnioskiem przez klub z Pudliszek o zwiększenie 

przyznanej dotacji uzasadniając wzrost kosztów wynikających z awansu klubu do wyższej 

ligi. W związku z tą uchwałą rozpisano otwarty konkurs na wniosek klubu, złożonym jako 

jedyny.  Określone kryteria tan klub spełniał.  
      

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r.                 

w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym                       

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała 

w dniu 23.09.br i po zapoznaniu się z  projektem uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie.  

Uchwałę Nr XI/78/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r.                 

w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

b) zmiany Uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca                         

2011 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz  Gminy K. Szablewska. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała 

w dniu 23.09.br i po zapoznaniu się z  projektem uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie.  

Uchwałę Nr XI/79/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r.                              

w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca                         

2011 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

c) zmiany Uchwały Nr XLIII/297/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 kwietnia 

2006 r. w sprawie sprawienia pogrzebu przez Gminę Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnianie przedstawiła  Sekretarz Gminy K. Szablewska. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała 

w dniu 23.09.br i po zapoznaniu się z  projektem uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie.  

Uchwałę Nr XI/80/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r.                                    

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/297/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 kwietnia 

2006 r. w sprawie sprawienia pogrzebu przez Gminę Krobia; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 14  radnych. 
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d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                                      

w Chumiętkach.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego                                 

M. Krzyżostaniak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 29.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XI/81/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej  w Chumiętkach; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od Polskich Kolei Państwowych Spółki 

Akcyjnej nieczynnej linii kolejowej. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 

M. Krzyżostaniak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 29.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XI/82/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej 

nieczynnej linii kolejowej; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Żychlewie.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 

M. Krzyżostaniak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                 

w dniu 29.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XI/83/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Żychlewie; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu dzisiejszym                          

i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 

14 radnych. 
 

h) uchylenia Uchwały Nr V/35/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca   2015 r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu dzisiejszym                          

i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Salę obrad opuścił radny J. Mikołajczak. 

Uchwałę Nr XI/85/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r.                                    

w sprawie uchylenia Uchwały Nr V/35/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca   

2015 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto 

większością głosów, 12 za, 1 wstrzymujący (R. Szulc),  głosowało 13 radnych. 
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i) zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi z  dnia                     

29 grudnia  2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2015 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Na salę obrad przybył radny J. Mikołajczak  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XI/86/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r. w sprawie 

zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi  z  dnia 27 grudnia  

2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 

2015 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

j) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu J. Gałęzewski: komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XI/87/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września 2015 r.                              

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

Ad. 9 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2015 roku. 

Zarządzenie Nr 64/2015 Burmistrza Krobi z dnia 21 sierpnia 2015 r. przedstawił Skarbnik 

Gminy, które stanowi załącznik nr 4 do protokołu.    
 

Ad. 10 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego L. Bema odnośnie progów zwalniających 

na ul. Grunwaldzkiej, to zamontowane zostały na nasze zlecenie i należy je naprawić. 

Odnośnie ul. Szkolnej i Placu Kościuszki  w Krobi, to ustalone zostaną przyczyny braku 

tych  znaków oraz zastanowimy się nad skomunikowaniem tej części miasta. W obszarze                

ul. Szkolnej i Ogród Ludowy oraz Plac Kościuszki występują częste problemy kolizji, 

szczególnie na odcinkach do szkoły podstawowej i liceum. Temat kwestii bezpieczeństwa 

wraca dość często i uważam, że w przyszłorocznym budżecie należy zaplanować środki 

związane z dokumentacją zmian na tych odcinkach drogi, szczególnie niebezpiecznych dla 

przemieszczających się tam dzieci.  

Odnośnie lampy przy ul. Odrodzenia opartej na odnawialnych źródłach energii, to obecnie 

zgłoszona jest do reklamacji i po tym postępowaniu zostanie doprowadzona do 

funkcjonalności. Była ona jako forma testowania sprawdzenia sposobu takiego urządzenia 

oświetleniowego .     

Odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczaka w kwestii usunięcia korzeni przy 

świetlicy w Chwałkowie, jeśli taki problem występuje, to rzeczywiście wymaga                                 

to interwencji, rozważymy ten problem. 



 

8 
 

Odnośnie montażu wiaty przystankowej przy dworcu PKP w Chwałkowie to trwa 

finalizowanie ustaleń z PKP odnośnie lokalizacji, wielkość, koloru i w najbliższym czasie 

zostanie ona zakupiona i zamontowana.   

Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy, to kwestia propozycji zmiany lokalizacji 

przejścia dla pieszych przy ul. Kobylińskiej na wysokości ZSPiG w Krobi, sprawa 

przekazana zostanie do oceny przez Komisję Bezpieczeństwa.  

Sprawa utwardzenia terenu przy ul. Powstańców Wlkp.,  to ponowimy  interpelację 

prowadzenia rozmów w zakresie jego zagospodarowania.   

Odpowiadając na interpelację radnego J. Gałęzewskiego temat niebezpiecznego wyjazdu 

przy ul. Ponieckiej w Pudliszkach  skierujemy do Zarządcy drogi. 

Malowanie przyjścia dla pieszych przy ponownym planowaniu tego zakresu prac  zostanie 

wykonane. 

Odpowiadając na interpelację radnej G. Skrobały w kwestii remontu drogi od Gogolewa do 

granicy gminy Miejska Górka to ponowiony zostanie temat zarządcy drogi. Odnośnie 

realizacji zadań na drogach w roku 2016 to trudno będzie przekonać Powiat do realizacji tej 

inwestycji poprzez złożenie wniosku o środki z Narodowego  Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych w związku z lokalizacją tego odcinka drogi.    

Natomiast zgodnie z deklaracjami Powiatu Gostyńskiego wycinka krzewów ma być 

realizowana w okresie jesiennym, a zlecenie na wykonanie zadanie otrzymać ma 

Spółdzielnia ECCOS.  

Kwestie naprawy uszkodzeń po budowie światłowodów na drogach powiatowych to temat 

ponowimy kierując do zarządcy drogi. Natomiast jeśli są tego typu lokalizacje na drogach 

gminnych, to proszę bezpośrednio takie uszkodzenia kierować do Urzędu Miejskiego.    

Odpowiadając na interpelację radnej R. Szulc w sprawie studzienek kanalizacji deszczowej 

w Chumiętkach, to dobyło się ich czyszczenie. Wcześniej nie ogłaszano sygnałów 

związanych z problemem z nieprawidłowych wykonaniem, bądź nie przyniosło to efektów.    

Natomiast samodzielnie nie można takiego oczyszczania studzienek dokonywać,                             

a problemy z tym związane  należy zgłaszać.   

Sprawa uzupełnienia barier ochronnych w Potarzycy przy drodze powiatowej przekazana 

zostanie do zarządcy drogi.  

J. Mikołajczak : mieszkańcy uchwalili, że obecna wiatę przystankową można przenieść na 

teren przy PKP. 

Burmistrz : ustalane są z PKP warunki postawienia i zakupu nowej wiaty. 

 

Ad. 11 Wolne głosy i wnioski.  

P. Wajnert : w ramach PPP wykonano nową  nawierzchnię ul. 1 Maja w Krobi i czy można 

by ustalić oczyszczanie  rynsztoków, chociażby dwa razy w roku.    

Na odcinku drogi powiatowej Sułkowice – Domachowo znaczna wyrwa w jezdni zagraża 

bezpieczeństwu przemieszczającym się tym odcinkiem mieszkańców, proszę                                

o interwencję w tej sprawie. 

Burmistrz : przekażemy zarządcy drogi zgłoszone problemy na tym odcinku drogi 

powiatowej.  

Odnośnie partnera publicznego odnośnie stanu drogi ul. 1 Maja, to do tej pory nie było 

problemu na zgłaszane interwencje i myślę, że możemy na ten temat rozmawiać                         

o ustaleniu jej oczyszczania.  
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K. Perdon : na jakim etapie jest realizacja budżetu obywatelskiego, obecnie trawa kolejna 

kampania.  Proszę p. Damiana Walczaka o przekazanie w tym zakresie informacji z sesji                   

i zarządu Rady Powiatu Gostyńskiego.  

D. Walczak : na ostatniej sesji Rady Powiatu pytałem p. Starostę jak przebiega realizacja tej 

inwestycji aby przekazać mieszkańcom, którzy tak aktywnie uczestniczyli w procesie 

budżetu obywatelskiego. W pierwszej kolejności przygotowywana jest dokumentacja, 

obecnie na etapie finalizacji. Podzielona została na trzy części, od rodna w Krobi do 

skrzyżowania z ul. Poniecką, na którą dziś podejmowaliście państwo uchwałę o pomocy 

finansowej. Na ten odcinek zostanie złożony  wniosek  na środki ze schetynówki na rok 

2016. Ścieżka Krobia – Pudliszki również podzielna została na dwie części, do sadu i dalszy 

do pierwszych zabudowań w Krobi. Odnośnie terenów porywanych na których ma to 

zadanie przebiegać może wystąpić procedura odwoławcza. Obecnie jest to w toku a cała 

dokumentacja kosztowała 90 tys. zł. Z 400 tys. zł zaplanowanych 200 tys. zł budżetu 

obywatelskiego przeznaczone zostanie na pierwszy etap ścieżki, którego realizacja może 

rozpocząć się  w tym roku w zależności od zakończenie prowadzonych procedur.   Odcinek 

ul. Wjazdowej powinien być zrealizowany z puli tegorocznej.  Natomiast realizacja 

przyszłoroczna uzależniona jest od dalszych procedur i warunków atmosferycznych. W 

imieniu samorządu powiatowego chciałbym podziękować, bo wiadomo 1,5 mln zł z budżetu 

gminy i przekazane na inwestycję powiatową budzi czasami jakieś wątpliwości. Głosując 

jednogłośnie za tym zadaniem widać, że gmina  popiera to partnerstwo działania. Takie 

formy cieszą, ponieważ nie pamiętamy aby gmina w taki sposób komukolwiek takiej 

pomocy finansowej.  Pozostałe inwestycje powiatowe są jak najbardziej zasadne, 

pamiętamy o drogach na terenie naszej gminy, zakończyć też już rozpoczęte zadania. Od 

wielu miesięcy prowadzimy rozmowy z Powiatem Gostyńskim aby wzorem Gminy Krobia 

w ramach PPP uzyskać środki.  

L. Bem : także o realizacji dalszego etapu chodnika na ul. Miejsko-Góreckiej                       

w Krobi nie można zapomnieć. 

Skarbnik : również i ta ulica jest w planowanych zadaniach.  Zachęcamy mieszkańców do 

udziału w głosowaniu kolejnej edycji budżetu obywatelskiego Powiatu Gostyńskiego. 

Burmistrz : chciałbym przedstawić państwu kilka kwestii informacyjnych. Pierwszy temat 

dotyczy linii energetycznej  110kV, która przede wszystkim na potrzeby firmy HJ Heinz 

przebiegać ma na terenie naszej gminy, inwestycja ważna z perspektywy rozwoju. Być 

może będzie konieczność zwołania nadzwyczajnej sesji Rady w celu przystąpienia do 

uchwalenia planu w tym zakresie. Wstępnie 20 października zaplanowano spotkanie                        

z właścicielami nieruchomości, na których ma przebiegać ta linia.  

Druga sprawa związana jest z posiedzeniem nadzwyczajnej Komisji Sejmowej dotyczącej 

energii w Polsce. W toku dyskusji pojawiły się dla nas istotne kwestie. Pierwsza dotyczy 

tego co się dość dużo mówi, to jest przestąpienie w Polsce do szerokiej debaty związanej                  

z kontrowersyjnymi miejscami gdzie ma być eksploatowany węgiel, inne surowce 

energetyczne. Ma to być ujęte w "białej księdze" procedury konsultacji, dyskusji o takich 

kontrowersyjnych tematach. Ma być typowane z  wielu złóż w Polsce kilkuset lokalizacji, 

które miałyby stanowić o bezpieczeństwie energetycznym, surowcowym kraju.                          

Wg wypowiedzi Głównego Geologa Kraju cała koncepcja, nad którą pracuje Ministerstwo 

Środowiska wiąże się z podejściem ratunkowym. Nie ma wielofalowej wieloletniej strategii 

na zasadzie wyznaczenia złóż na potrzeby najbliższych 100 lat, tylko mechanizmu, który 

ma gwarantować zabezpieczenie dostępu do wielu złóż udokumentowanych, gdzie 
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występuje węgiel brunatny  obecnie nie przewidywany do eksploatacji. Takie złoże znajduje 

się na terenie naszej gminy. Kwestia strategii państwa dotycząca zabezpieczenia tego 

pierwszego nie jest brana tylko dla ratowania, zabezpieczenia tych złóż z perspektywy 

dostępności czyli lokowania zabudowy na tym terenie.   Kwestia pojawi się dość istotna, jak 

mają byś sfinansowane negatywne konsekwencje dla mieszkańców i gmin w tym 

kontekście. Takie podejście jest niepokojące. Ta "biała księga" ma być udostępniona do 

tych konsultacji w połowie października. Natomiast podejście do tego, że wśród 

wymienionych lokalizacji złoża Oczkowice, Krobia - Poniec to ciekawa w tym kontekście 

była wypowiedź Prezesa firmy PAK Pana Zbigniewa  Bryji, który uczestniczył w tym 

posiedzeniu. Zwrócił uwagę na dwa komunikaty, pierwszy dotyczy logistycznego podejścia 

branży energetycznej do tego tematu. Na posiedzeniu komisji wskazywał na zupełnie inny 

aspekt jako jeden z elementów kwestii zmiany przebiegu odnoście prawa geologicznego                         

i górniczego. Wskazywał na protesty społeczne i oprotestowywanie kwestii uzyskania 

koncesji na poszukiwanie, na wydobycie  albowiem do tego, że państwo powinno 

wyznaczyć złoże strategiczne, zabezpieczyć je i argumentowane było to w kontekście 

konieczności ograniczenia roli społeczeństwa. Drugie spostrzeżenie dotyczy sugestii 

dokonywanych w kontekście "białej księgi" i rankingu złóż, że powinno się brać pod uwagę 

zainteresowanie firm. Uważam, że jest duże ryzyko, że kwestia złóż Oczkowic, Krobi-

Poniec w tej księdze się znajdzie. Duże naciski do tego są też Firmy PAK Górnictwo, co 

potwierdza głos z tego posiedzenia. Ciekawie to wygląda zestawiając to z różnymi 

plakatami, deklaracjami kandydatów do Sejmu  różnych opcji politycznych, którzy 

wyrażają sprzeciw przeciwko powstaniu kopalni, a temat ten jest zupełnie poza tym 

obszarem. 

G. Skrobała : to prawdopodobnie złoże Oczkowice znajdzie się w tej "białej księdze", wtedy 

byłby koniec z pozwoleniami na jakąkolwiek zabudowę? 

Burmistrz : charakter procesu konsultacyjnego, wskazanie tych złóż ma służyć temu żeby 

zacząć o nich dyskusję publiczną w obszarze różnych zainteresowanych podmiotów. 

Natomiast konsekwencją oznaczenia złóż strategicznych i dążeniem firmy jest wypełnienie 

przepisu mówiącego o ich ujawnieniu.  

 

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


